
 
 

 
 

 20.10.27מיום ישיבת ועדת התקשרות פרוטוקול 

 

 

 יועמ"ש –עו"ד קרן קדמי  משתתפים:

 מהנדס המועצה –אינג' ויקטור אבקסיס 

 ע. גזבר –קרן יפרח 

 מנכ"ל המועצה –אלי גטר 

 

 על סדר היום:

 אישור בחירת מתכנן לבניית מבנה מועצה חדש .1

 מציעים 6-נשלחה הצעה ל

 הצעות : 4הוגשו 

 ש"ח לא כולל מע"מ 200,000                      פינקלשטיין קלוגהפט .א

 Xגלעד שיף אדריכלים                             .ב

 Xפרצוב ארכיטקטורה                             .ג

 Xפיטלסון שילה                                     .ד

 

מדובר במשרד רציני, ואני סבור שיוכל ויקטור: מכיר את המשרד של פינקלשטיין קלוגהפט, 
 לבצע את העבודה על הצד הטוב ביותר.

 לבחור בהצעה הזולה ביותר של פינקלשטיין קלוגהפט החלטה:
 

 .נדרש ייעוץ גינון למועצה .2
מבקש את אישור הוועדה לצאת לבקשה להצעות מחיר מיועצי הגינון שרשומים 

 בספר הספקים.
 

 לאשר החלטה:
 
 
 
 
 

_____________ _____________ _____________ 

 עו"ד קרן קדמי

 יועמ"ש

 אלי גטר ע. גזבר- קרן יפרח

 מנכ"ל המועצה

 

 


